
Wadway 10-01-2023, 

 

Geachte gemeenteraad, 

Wij wonen in Wadway, aan de Wognumse kant. Onderhand ben ik al 30 jaar 

bezig om deze weg veiliger te krijgen. Ik heb resultaten van tellingen in handen, 

van verkeer dat langs rijdt, in corona tijd en na corona tijd. 

De snelheden lopen soms op tot 100 km per uur. Het staat er zwart op wit. En 

de hoeveelheid verkeer is ongekend. Op een 50 km weg!!!! 

De ongelukken zijn niet te tellen, Er zijn mensen dodelijk verongelukt. Ik had 

net een paar jaar een redelijk contact met iemand op het gemeentehuis en nu 

heeft die de zaak ook alweer overgedragen aan 2 anderen. Met de 1e persoon 

heb ik hier bij mij thuis nog een gesprek gehad met de burgemeester, vol 

beloftes en toezeggingen. Wat is er van terecht gekomen??? NIETS! Binnenkort 

wordt de AC de Graafweg afgesloten, ik houdt mijn hart vast. Er wordt gezegd 

dat de omleiding niet hierlangs komt maar wel het bestemmingsverkeer. Alsof 

dat niet genoeg is. Ik pleit voor plantenbakken of zo iets. Geen drempels, dat 

kan je de boeren en hun bevoorrading niet aandoen. Maar op dat voorstel van 

mij om die plantenbakken te plaatsen  kreeg ik als antwoord: dat vindt 

CONNEXXION niet goed!!! Nou vraag ik je. 

 

Ik hoop waarachtig dat er nu eens iets gaat gebeuren. 


